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Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

11. apríla 2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Informácia o možnosti využitia participatívneho rozpočtu v meste Rožňava – Ing. Klára 

Leskovjanská 

4. VZN o poskytovaní elektronických služieb - návrh  - JUDr. Halyák 

5. Prehľad pripravovaných, predložených a schválených žiadostí o podporu formou 

dotácie resp. nenávratného finančného príspevku za mesto Rožňava – Ing. Valentíková 

6. Žiadosť o zrušenie členstva v Komisii cestovného ruchu a regionálnej politiky – Ivett 

Prékop a nominovanie náhradníka za člena tejto komisie – JUDr. Jakobejová 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 
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k bodu č. 1 : OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná aj napriek 

neúčasti členov Ivett Prékop a Richard Bachňáka. Obidvaja členovia svoju účasť vopred 

ospravedlnili. Predseda komisie následne oboznámil prítomných s návrhom programu 

zasadnutia komisie a dal o ňom hlasovať. Program bol jednohlasne schválený. 

 

k bodu č. 2 : PLNENEIE UZNESENÍ 

Z predchádzajúceho zasadnutia Komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky nevyplynuli 

žiadne uznesenia.  

 

k bodu č. 3 :  INFORMÁCIA O MOŽNOSTI VYUŽITIA PARTICIPATÍVNEHO 

ROZPOČTU V MESTE ROŽŇAVA  

 

Ing. Klára Leskovjanská prezentovala informačný materiál. Prítomným objasnila pojem 

participatívny rozpočet. Je to demokratický nástroj, ktorý umožňuje občanom priamo sa zapojiť 

do rozhodovacieho procesu o prerozdeľovaní financií z rozpočtu mesta. Obyvatelia samosprávy 

sa tak môžu aktívne angažovať v plánovaní, vytváraní, realizácií a kontrole verejných služieb 

a fungovania samosprávy. Mesto v rozpočte vyčlení určitú sumu na realizáciu tejto úlohy.  

To znamená, že túto sumu venuje samospráva svojim občanom, aby ju použili na vytvorenie 

niečoho, čo v našom meste chýba, alebo čo treba zlepšiť. Pre každý rok sa môžu sa určiť  tzv. 

tematické participatívne okruhy ako napr. verejný priestor, zeleň, deti, seniori ....  Za pripravené 

projekty potom môžu občania  mesta hlasovať. Podmienky a forma hlasovania  budú dopredu  

odsúhlasené. Víťazné projekty realizujú samotní participanti na čele s koordinátormi  

a s pomocou mesta. Participatívny rozpočet majú schválený napr. v Trnave, Liptovskom 

Mikuláši, Banskej Bystrici... 

V diskusii k tomuto návrhu sa vyjadril p. Kemény, ktorý túto možnosť podporuje 

a v participatívnom rozpočte vidí prínos pre ďalší možný rozvoj mesta.  

 

Uznesenie 01/04/2017:  

Komisia berie na vedomie informatívnu správu a vyjadrujú podporu o možnosti využitia 

participatívneho rozpočtu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 4 : VZN O POSKYTOVANÍ ELEKTRONICKÝCH SLUŽIEB - NÁVRH 

 

Mgr. Halyák predstavil Zákon č. 305/2013 Z. z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti 

orgánov verejnej moci a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o e-Governmente) 

v znení neskorších predpisov sa vzťahuje na výkon verejnej moci elektronicky v rozsahu 

právomoci orgánu verejnej moci podľa osobitných predpisov. Preto je potrebné schváliť 
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všeobecne záväzné nariadenie, ktoré umožní poskytovanie elektronických služieb mestom 

Rožňava a zosumarizuje nové možnosti elektronickej komunikácie medzi mestom a jeho 

obyvateľmi (ako aj ďalšími oprávnenými subjektmi), ktoré vyplynú zo sprístupnených 

elektronických služieb. Návrh VZN vytvára reálne predpoklady pre spôsob výkonu verejnej 

moci mestom Rožňava elektronickou formou. V zmysle ustanovenia § 4 ods. 1 zákona o e-

Governmente má zabezpečiť orgán verejnej moci vytvorenie a prevádzku prístupových miest, 

spoločných modulov a agendových systémov. Prístupovým miestom pre výkon verejnej moci 

sú podľa § 5 ods. 1 zákona o e-Governmente okrem iných Ústredný portál verejnej správy 

(www.slovensko.sk) a špecializované portály. Mesto Rožňava zriaďuje špecializovaný portál 

http://egov.roznava.sk, prostredníctvom ktorého bude možné vykonávať elektronickú 

komunikáciu. Podľa § 4 ods. 5 zákona o e-Governmente orgány verejnej moci zabezpečujú, 

aby prístupové miesta, spoločné moduly a agendové systémy v ich správe boli vybudované 

spôsobom, ktorý umožní výkon verejnej moci elektronicky - elektronickými prostriedkami         

v celom rozsahu a v každom štádiu bez toho, aby bol potrebný akýkoľvek osobný kontakt alebo 

listinný kontakt medzi orgánom verejnej moci a osobou, ktorej sa výkon verejnej moci 

elektronicky týka, vrátane zabezpečenia ich prístupnosti pre osoby so zdravotným postihnutím. 

So zreteľom na podporu elektronickej komunikácie sa rozširujú možnosti uskutočnenia 

podania, ktoré sa doteraz mohlo realizovať len v písomnej forme; to bude možné od 1. júla 

2017 uskutočniť aj elektronickými prostriedkami (spravidla prostredníctvom príslušnej 

elektronickej služby). V prípade právnických osôb bude po 1. 7. 2017 možné urobiť podanie 

len elektronickými prostriedkami. 

 

Uznesenie 02/04/2017:  

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť  Všeobecne záväzné 

nariadenie o poskytovaní elektronických služieb podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 5 : PREHĽAD PRIPRAVOVANÝCH, PREDLOŽENÝCH A SCHVÁLENÝCH 

ŽIADOSTÍ O PODPORU FORMOU DOTÁCIE RESP. NENÁVRATNÉHO 

FINANČNÉHO PRÍSPEVKU ZA MESTO ROŽŇAVA 

 

Materiál do komisie predstavila tajomníčka komisie p. Valentíková. Členov komisie 

informovala o podrobnostiach k 3 pripravovaným žiadostiam o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku (Obnova budovy MsÚ v Rožňave (OP KŽP), Rekonštrukcia MŠ Ernesta 

Rótha (OP KŽP), Rekonštrukcia MŠ Vajanského (IROP)). Zároveň v krátkosti podala 

informáciu o 8 už predložených  žiadostiach (ZŠ ulica Pionierov, ZŠ ulica Zlatá, ZŠ ulica 

Komenského, ZŠ akademika Jura Hronca (IROP), ZŠ ulica Zlatá, ZŠ ulica Komenského, MŠ 

Štítnicka (Environmentálny fond), Slovenský futbalový zväz – rekonštrukcia a následné 

vybavenie šatní na futbalových ihriskách v Rožňave a v Nadabulej) 
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Uznesenie 03/04/2017:  

Komisia berie na vedomie informatívnu správu a pripravovaných, predložených a chválených 

žiadostiach o podporu formou dotácie resp. nenávratného finančného príspevku za mesto 

Rožňava. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 6 : ŽIADOSŤ O ZRUŠENIE ČLENSTVA V KOMISII CESTOVNÉHO 

RUCHU A REGIONÁLNEJ POLITIKY 

 

Listom zo dňa 08.03.2017, ktorý bol doručený podateľni Mestského úradu v Rožňave, sa p. 

Ivett Prékop vzdala členstva v Komisii cestovného ruchu a regionálnej politiky pri MZ v 

Rožňave ku dňu 31.03.2017z dôvodu zmeny trvalého bydliska. 

Dňa 06.04.2017 bol odborom výstavby, ÚP, ŽP a MK, po predchádzajúcej konzultácii 

s vedením mesta, podaný návrh na člena komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky  

v osobe p. Mária Štítnickej, z cestovnej agentúry REGION TOUR Rožňava, bytom  

L. Novomeského 4, 048 01 Rožňava. 

Uznesenie 04/04/2017:  

Komisia berie na vedomie oznámenie p. Ivett Prékop o vzdaní sa členstva v Komisii cestovného 

ruchu a regionálnej politiky k 31.03. 2017 a odporúča, aby MZ v Rožňava zvolilo za členku 

komisie p. Máriu Štítnickú, a to dňom 01.04. 2017. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 7: ROZNE 

 

P. Vjesztová v tomto bode informovala členov komisie o priebehu výstavy v maďarskom 

Miškolci. Považuje ju za prínos pre propagáciu mesta Rožňava. Na tejto výstave boli 

prezentované aj nové letáky o meste. Pani Vjesztová však naďalej považuje počet druhov 

materiálov o meste za nedostatočný. Problémom je podľa nej aj skutočnosť, že nie je zriadená 

oblastná organizácia cestovného ruchu (ďalej len OOCR), ktorá by mestu pomáhala región 

dostatočne spropagovať aj prostredníctvom letákov, bulletinov a iných publikácií tlačených 

z finančných zdrojov tejto organizácie tak, ako je to vo všetkých fungujúcich OOCR. Následne 

členovia komisie diskutovali o všetkých propagačných materiáloch, ktoré má v súčasnosti 

mesto k dispozícií. Predseda komisie vyjadril názor, že z ekonomického hľadiska je 

v budúcnosti pri tlači letákov potrebné obmedziť druhovosť a zvýšiť početnosť tlačených 

materiálov. S uvedeným názorom súhlasili aj ostatní prítomní členovia komisie.  

P. Motyka v diskusii vyjadril názor, že prevádzkovateľ TIC by namiesto neustáleho 

kritizovania mesta z dôvodu nedostatku propagačných materiálov mal mestu prispieť istou 
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finančnou čiastkou, ktorá by tak zvýšila disponibilný objem financií a mohlo by tak byť 

vytlačené väčšie množstvo materiálov.  

Členovia komisie sa v ďalšom zaujímali o plnenie Nájomnej zmluvy a zmluvy o poskytnutí 

služieb č. 265/2014. Z diskusie vyplynulo uznesenie.  

 

Uznesenie 05/04/2017:  

Komisia sa bude zaoberať propagáciou mesta v zmysle Nájomnej zmluvy a zmluvy o poskytnutí 

služieb č. 265/2014 na svojom plánovanom zasadnutí v mesiaci september 2017.  

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

ZÁVER 

Na záver bola predsedom komisie otvorená diskusia. Do diskusie sa nikto nezapojil, predseda 

komisie poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 


